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A Civil Mozgalom
képviselőjelöltje
Kedves kertvárosiak! Összefogás, fejlődés, tradíció – Seres Mária Civil 

Mozgalmának XVI. kerületi országgyűlési-képviselőjelöltjeként számomra 
ezek a legfontosabbak. Hogy miért? Mert 20 évvel a rendszerváltozás után 
a jóléti, szociális állam csak álom. Mert a magyar gazdaság hanyatlik, 
a gazdák elhagyják a földjeiket, a kis- és középvállalkozók a multinacio-
nális cégek igája alatt nyögnek. Mert a munkavállalókkal továbbra sem 
törődik senki, így ma még kiszolgáltatottabbak, mint öt, tíz, vagy tizenöt 
évvel ezelőtt. Mert a diákok, a következő korok Magyarországának építői 
számára az állam még mindig képtelen jövőképet nyújtani, ezért ha tehe-
tik, inkább külföldön keresik a boldogulást. Mert a nyugdíjasokból, akik 
munkájukkal felépítették mindazt, amit most egyesek szétlopnak, elher-
dálnak, egy a társadalom többi csoportjával szembeállított réteget hoztak 
létre. És hosszú még a sor!

Nagy József
Nem tudom, Önök, kedves kerületi polgártársaim, hogy látják, de nekem meggyőződésem, hogy húsz évvel a rend-

szerváltás után, ideje lenne már, hogy a „hétköznapi hősök”, a vállalkozók, a munkavállalók, a diákok és a nyugdíja-
sok hangja is eljusson az Országházba! Én erre a feladatra vállalkoztam – együtt Önökkel, a fejlődésért és hagyomá-
nyaink védelmében! A siker csak rajtunk múlik!

Az erős civil társadalom kontrollt jelenthet az állam-
ra, a mindenkori kormány és a politikai irányzatok felett. 
Egy erős civil-kontroll az igazi demokrácia egyik záloga. 

Ezért is bízom benne, hogy a Civil Mozgalom által a 
várakozás és a reménykedés helyett immár a gondolkodás 
és a cselekvés évei köszöntenek ránk – mert igazi ered-
ményt csak ez, és az összefogás hozhat.    Seres Mária

2010 – a cselekvés éve
Nem gondolom, hogy a rendszerváltás után 20 év-

vel arra kellene törekedni, hogy egy párt ötven százalé-
kos vagy annál nagyobb többséggel kerüljön hatalomra. 
indegy, hogy melyik pártról beszélünk.

Bocsánat, de nem az egypártrendszert akartuk meg-
szüntetni 1990-ben? Aki most egy párt korlátlan hatal-
mának megvalósulásától várja a felemelkedést, az lát-e 
garanciákat arra, hogy az működőképes lesz?

És vajon ugyanez a személy hogyan vélekedik az 
MSZMP-ről, az egypárt rendszerről? Vélhetően kritiká-
val illeti. De akkor miért akarja most ugyanezt, és honnan 
tudja, hogy ez most más lesz és ez így jó lesz?

Vagy csak reméli? Tartok tőle, hogy a remény most 
már kevés, hiszen ha jobban belegondolunk, eddig is egy 
párt vezérelt mindent 4 évenként 4 évig – csak koalíciót 
is kreáltak hozzá, hogy ez demokratikusabbnak tűnjön… 
És most már nincs újabb elvesztegetett 4 évre lehetőség, 
különben vége ennek az országnak!

Sokfélék vagyunk. A demokrácia a választás lehetősé-
gét kell kínálja. Mindenkinek. A civilség az egyén politikától 
mentes kifejezési eszköze, a közösségért tenni akaró véle-
mény megfogalmazása és  annak megvalósítása. A civilek 
tevékenységükkel jobbá, szebbé, élhetőbbé tehetik a környe-
zetüket. Helyi és országos szinten is szerveződnek, szinte 
minden területet érintve – kultúra, szabadidő, környezet és 
természetvédelem, állatvédelem, sport, emberi jogok stb. 

Civil Mozgalom a korrupció és a kiváltságok ellen

Seres Mária, a parlamenti képviselői kiváltságok el-
leni népszavazás kezdeményezője, a Civil Mozgalom 
vezetője

Takár Jenő, a B-26-os Magyar Postagalamb Sport Egyesület elnöke: 
Hiba lenne megtagadnom, hogy Nagy József barátommal együtt valaha 
a Magyar Szocialista Párt tagjai voltunk. Hiba lenne azért, mert nincs 
szégyellni való abban, ha hisszük, hogy a kisembereket, a dolgozókat, 
munkavállalókat erélyesen kell képviselni az országgyűlésben, de abban 
sem, hogy meggyőződésünk: az ember értékét nem a születéssel elnyert 
társadalmi státusz, átörökített rang adja, hanem az, amit fáradságos 
munkával napról napra létrehoz. Sajnos az utóbbi évtized bebizonyítot-
ta, hogy az értékelvű politizálásnak nincs helye a rendszerváltás után 
megmerevedett pártviszonyok közepette. Nagy József ezért most függet-
lenként ül a XVI. kerületi önkormányzat képviselőtestületében. Nem tar-
tozik senkihez, csak Önökhöz! Eddig ő küzdött értünk, most rajtunk a 
sor, segítsünk neki április 11-én, hogy 2010-ben az országgyűlésbe is 
elvigye 75 ezer kerületi lakos hangját!

Takár Jenő: Ajánlom Nagy József képviselőjelöltet a választók figyelmébe

Amennyiben egyetért célkitűzéseinkkel és támogatni kívánja Nagy Józsefet, Seres Mária Civil Mozgalmának 
XVI. kerületi jelöltjét, úgy „kopogtatócédulája” leadásával járuljon hozzá Ön is közös sikerünkhöz! Az ajánló-
szelvényeket eljuttathatja hozzánk kitöltve a 1161 Budapest, Szepesi utca 27. címre, vagy telefonos egyeztetést 
követően személyesen átvesszük Öntől. (Takár Jenő: 06 20 972 33 43; Nagy József: 06 70 317 23 36)

Kérjük, hogy az ajánlószelvényt pontosan töltsék ki, mivel a rontott cédulát a választási bizottság nem tudja figyelembe venni. A 
jelölt nevéhez Nagy Józsefet, míg a jelölő szervezethez Civil Mozgalmat kell írni. Ezt követi az Ön neve és lakcíme, valamint személyi 
azonosító száma, mely férfiak esetén egyessel, nők esetében kettessel kezdődik és az önkormányzat által kiküldött választási értesítő 
is tartalmazza. Az ajánlószelvényeket február 6-tól postázzák. Köszönettel: Nagy József és a Civil Mozgalom

A főváros XIV. kerülete igen 
gazdag sportlétesítményekben. 
Ez akkor is igaz, ha a Bosnyák téri 
városközpont kialakítása fedőnév 
alatt eddig mindössze a Csömöri 
úti sporttelep ledózerolására ke-
rült sor. Ha végignézzük a sport-
ingatlanokat, akkor még így is 
akad belőlük bőven. Az önkor-
mányzatnak ott van a Rákos-pa-
tak partján az MTK-tól átvett (és 
azóta már Lantos Mihályról elne-
vezett) sportlétesítménye, illetve 
övéké még a Kövér Lajos utcá-
ban egy műfüves pálya, valamint 
nemrégiben kipofozták a Mogyo-
ródi úton a volt telefongyár pályá-
ját is, amit ismét használhat a ke-
rület lakossága. Ezen kívül még 
három patinás sportklub létesít-
ménye található a kerületben.

 A KSI SE 1963-ban alakult, 
és azóta folyamatosan az István 
úti sporttelepen működik. Létesít-
ményeinek az állapota tragikus, 
ráadásul szinte mindennap más 
híreket hallani a stadion területé-
nek rendezésével kapcsolatban. 
A klub vezetése azonban biza-
kodó, ők a nehéz körülmények 
között is teszik a dolgukat, amit 
bizonyít, hogy a tavalyi évben a 
klub sportolói 58 érmet szereztek 
a különböző korosztályos és fel-
nőtt világversenyeken.

Más a helyzet a másik két 
zuglói sportegyesülettel. A 
Postás SE-nek, és szép lassan 
a BVSC-nek komoly küzdelmet 
kell folytatnia annak érdekében, 
hogy a saját sporttelepét hasz-
nálni tudja. A bajok először a 
Postás SE-t érték utol. A klubot 
korábban három cég, a Magyar 
Posta, az Antenna Hungária és 
a MATÁV működtette. Közülük 

A zuglói sportegyesületek nem adják fel a küzdelmet

A Telepes utcai iskola sok mindenben úttörő volt
Zuglónak a Bosnyák tértől a 

város széle felé eső oldalán a Te-
lepes utca az egyik legrégebben 
beépített terület. Nem csoda, 
hogy eleink száz évvel ezelőtt 
ebben az utcában hozták létre 
a környék első iskoláját. Az első 
oktatási intézmény még a Telep 
és a Szentes utca sarkán állt. Ak-
kor még (1904-ben) a VII. kerület-
hez tartozott ez a környék. A pici 
iskola egy bérházban működött. 
Nem sokáig, mert az akkori elöl-
járók, látva a növekvő igényeket, 
1909-ben egy új iskolát építettek. 
Az új intézmény az 1909-1910-es 
tanévben kezdte meg a működé-
sét. A Telepes utcai iskola terveit 
Fritz Oszkár műépítész készítet-
te, az építkezést pedig Szilvássy 
Pál mérnök vezette. A három-
emeletes kőépületben egyszerre 
három intézmény kapott helyet: 
egy kisdedóvó, egy lány- és egy 
fiúiskola. Így akarva, akaratlanul 
ez lett az első koedukált oktatási 
intézmény a kerületben. Az iskola 
ebben a tekintetben közel fél év-
századdal megelőzte a korát.

Az intézmény az I. világhábo-
rúban hadikórház volt, a II.-ban 
pedig összesen 64 belövést ka-
pott. Szerencsére bombatalálat 
nem érte az épületet, mert annak 
óvóhelye a környék minden lakó-
ja számára menedékül szolgált 
a bombázások idején. A fiú- és 
a lánytagozat egészen 1961-ig 
egy épületben, de egymástól 
függetlenül működött. 1961-ben 
került sor a két iskola egyesíté-
sére. Addigra már az óvoda ki-

költözött az épületből. 1972-ben 
az intézmény úttörőnek számí-
tott az angol nyelv oktatásában 
is. A 38 éve indított tagozat ma 
is működik. Igaz, ma már nem 
így mondják, hanem úgy, hogy 
az iskola diákjai emelt szinten 
tanulják az angol nyelvet. A Te-
lepes utcai iskola a színjátszás 
kerületi meghonosítása terén is 
gyorsnak bizonyult. 1991-ben 
ugyanis elsőként itt jött létre Iro-
dalmi Önképzőkör (Csabai Mária 
tanárnő vezetésével), amely az-
óta is folyamatosan működik, és 
az elmúlt két évtizedben számos 
rangos előadással bizonyította, 
hogy a foglalkozásokon magas 
szintű szakmai munka folyik. 

Az 1991-es esztendő ismét 
fontos dátum volt az iskola életé-
ben. A rendszerváltást követően 

a zuglói intézmény a Telepes ut-
cai nevet Széchenyi István nevé-
re cserélte. A 19 évvel ezelőtti ke-
resztelőn a reformkori gróf egyik 
leszármazottja, Hoyos Imre adta 
át az akkori igazgatónak az új is-
kolazászlót.

1950-60 között az iskola rajz-
tanára volt Bene Géza festőmű-
vész. Az ő emlékére 1995-ben 
egy alapítványt hozott létre az is-
kola, majd még ugyanabban az 
évben a híres tanár nevével fém-
jelzett galériát is megnyitották a 
volt gondnoki lakás helyén.

És akkor ugorjunk a jelenbe: 
2010-ben ugyanis jubileumok 
sokasága vár a Széchenyi István 
Általános Iskola közösségére. 
Egyrészt az épület centenáriuma 
ad okot az ünneplésre. Aztán a 
névadó halálának 150. évforduló-

járól sem szabad elfeledkezniük. 
A Széchenyi-év természetesen 
nem csak a Telepes utcai isko-
lában, hanem országos szinten 
is témát jelent majd. Nem úgy 
egy másik jubileum: a már em-
lített Bene Géza is pontosan fél 
évszázada hunyt el. Idén rá is 
emlékezni kívánnak az utódok. 
Az emlékezésnek pedig az egyik 
módja lesz a méltán híres Irodal-
mi Önképzőkör szerepeltetése. 
Már csak azért is, mert az isko-
lai színjátszók is ünnepelnek, ők 
ugyanis pontosan húsz eszten-

dővel ezelőtt mutatták be az első 
darabjukat.

A sok ünneplés megszervezé-
se egész évben komoly feladatot 
jelent majd a vezetőség és a tan-
testület számára. Az iskola igaz-
gatójának különösen emlékeze-
tes lesz ez az esztendő, Laczkó 
Gábort ugyanis közvetlenül a 
2009/2010-es tanév előtt nevezte 
ki a testület, tehát az új igazgató 
rögtön egy jubileummal (és szá-
mos fontos évfordulóval) debü-
tálhat Zuglóban. (M)

a MATÁV már régebben kiszállt 
volna a sportfinanszírozásból, és 
cserébe a vagyonkezelői jogot 
is felajánlotta volna az egyesü-
let vezetőinek. Rostás Gábor, a 
klub elnöke ekkor az önkormány-
zathoz fordult, hogy segítsenek 
az egyesület megvásárlásában. 
Ezt követően a három cég várat-
lanul stílust váltott, szó sem volt 
már vagyonkezelői jog átadásá-
ról, hanem 2008. március 31-én 
befagyasztották a támogatáso-
kat, majd szeptemberben fel-
szólították a klubot, hogy az év 
végéig hagyja el a sporttelepet. 
Mondván a sporttelep kizárólag 
a három cég tulajdonában áll. A 
klub természetesen vitatta ezt a 
tényt, és a három cég felszólítá-
sát bírósági úton támadta meg.

 Az elmúlt évben az egyesü-
letnek azt kellett volna bebizonyí-
tania, hogy jogosan tartózkodik 
immár hatvan éve a Róna utcai 
sporttelepen. Az egyesület azon-
ban a számára fontos földhivatali 
adatokat nem tudta, a bíróság pe-
dig érthetetlen okból nem akarta 
kikérni. Így viszont nehéz volt bi-
zonyítania a tulajdonjogát. A bí-
róság 2009. decemberében első 
fokon ítéletet hirdetett: eszerint a 
három cég jogosan tart igényt a 
sporttelepre, az egyesület pedig 
jogtalanul bitorolja azt. A klub je-
lenlegi vezetése természetesen 
nem fogadja el ezt a döntést, 
mely ellen mindenképpen fel-
lebbezni akarnak. Időközben az 
egyesület már a 110. jubileumát 
is megünnepelte. Nem nehéz 
kitalálni, hogy a patinás klub kö-

zössége nem ilyen születésnapi 
ajándékot képzelt el magának. A 
Postás SE-ben a nehéz helyzet 
ellenére még mindig tíz szakosz-
tályban több százan sportolnak. 
A női asztalitenisz-csapat ugyan 
meggyengült az elmúlt évekhez 
képest (a két kínait elengedték), 
ám így is az egyik legerősebb 
gárdának számít a bajnokság-
ban. A tornaszakosztály a nem-
zeti utánpótlásképzés egyik bázi-
sa. A távolugró Vaszi Tünde és a 
kerékpárosok is jó eredménnyel 
büszkélkednek. A sportbarátok 
azonban pontosan tudják, hogy 
a sportegyesület 54.000 négy-
zetméteres területén akár ezer 
lakás is építhető. Zuglóban pedig 
régóta ez a tendencia.

Ugyancsak értékes, ha lehet, 
még a Postásnál is értékesebb 
területen fekszik a BVSC sport-
telepe. Sőt nem is egy területen, 

hanem, ha a két Tatai úti létesít-
ményt is hozzászámoljuk, akkor 
mindjárt három értékes területről 
beszélhetünk. Vegyük le a Tatai 
utat, az ugyanis részét képezi a 
leendő rákosrendezői fejleszté-
seknek. A sportegyesület veze-
tésének már az is nehéz felada-
tot jelent, hogy a Szőnyi úti telep 
megtartásáért eredményes har-
cot vívjon. Az egyesület jövőre 
ünnepli majd a centenáriumát. A 
100 évből pedig több mint nyolc-
vanat a Szőnyi úton töltött el a 
klub. Természetes tehát, ha ra-
gaszkodnak hozzá. Ugyanakkor 
azzal a ténnyel is szembesülniük 
kell, hogy ez a világ már nem az 
a világ, melyhez az elmúlt száz 
esztendőben hozzászoktak. A 
klubot kitaláló, majd létrehozó és 
működtető MÁV (ma MÁV Zrt.) 
ugyanis ma már hallani sem akar 
a sportegyesületéről. Bár, a hír-

adásokban csak a vasúttársaság 
zavaros pénzügyeiről hallani, az 
állami cég állandóan változó ve-
zetői teljesen elhatárolódnak a 
jó reklámhordozónak számító 
élsporttól és az utánpótlás-neve-
lés támogatásától. Előbb tehát az 
anyagi támogatást vonták meg a 
klubtól. Ugyanakkor azért, mert a 
BVSC vezetői, edzői és sportolói 
használták, és karban is tartották 
a MÁV Zrt. ingatlanát, úgyneve-
zett ingatlan-fenntartási támoga-
tást fizettek neki. Ez havi tízmillió 
Ft-ot jelentett, ami pont arra volt 
jó, hogy a klub a közüzemi szám-
láit fedezni tudja.

Tavaly azonban változott a 
helyzet, a MÁV Zrt. ugyanis ki-
találta, hogy a BVSC már csak 
havi 3,2 millió Ft bérleti díj fejé-
ben használhatja a létesítményt. 
Ha ez az ajánlat nem tetszik a 
sportolóknak, akkor le is út, fel 
is út a számukra. A BVSC-nek a 
megmaradás érdekében el kel-
lett fogadnia ezt az ajánlatot. Így 
a MÁV Zrt. sikeresen elérte, hogy 
akkor, amikor mindennek a csil-
lagos égig emelkedett az ára, ő a 
korábbi tízmillió helyett már csak 
6,8 millió Ft-ot fizetett az egyesü-
letnek. Ha fizetett volna, ám erre 
decemberig nem került sor, mivel 
a klub csak az év utolsó hónap-
jában írta alá a megállapodást, 
azt pedig a MÁV Zrt. belső sza-
bályai szerint a szakszervezetek-
ből álló Közüzemi Tanácsnak is 
el kellett bírálnia. Ők pedig ezt a 
bírálatot elhalasztották. A MÁV 
Zrt. erre hivatkozva nem fizette 
az ingatlan-fenntartási támoga-

tást, a BVSC pedig nem tudta ki-
egyenlíteni a közüzemi számláit. 
Az ELMŰ rendszerében pedig a 
sportegyesület adóssá vált, me-
lyet a cég kész tények elé állított: 
vagy fizet, vagy január 18-án ki-
kapcsolják a sporttelepen az 
áramot.

A bonyolult történetnek van 
azonban egy másik szála is: a 
zuglói önkormányzat ugyanis 
már régen jelezte, hogy igényt 
tartana a Szőnyi úti sporttelepre. 
A BVSC időközben a nevébe is 
felvette Zuglót, és az önkormány-
zat vezetői a klub elnökségében 
is helyet kaptak. A tárgyalások 
azonban eddig nem hoztak ered-
ményt, hacsak azt nem, hogy a 
MÁV Zrt. átlátva a klub helyzetét, 
2009. novemberéig kifizette az 
ingatlan-fenntartási tartozását. 
Ebből pedig az egyesület tör-
leszteni tudta az ELMŰ felé az 
adóssága egy részét. Átmene-
tileg tehát elhárult a veszély, ám 
még mindig erősen nyugtalanító 
a klub helyzete. Mindenesetre a 
közel 2000 fiatalnak otthont adó 
egyesület közössége nem nézné 
jó szemmel, ha a BVSC ebben 
a harcban alulmaradna. Már a 
január 18-i áramkikapcsolás is 
sokakat felbőszített, és a legve-
hemensebb szülők azt sem tar-
tották kizártnak, hogy az M3-as 
forgalmát megbénítva demonst-
rálnak a klub fennmaradásáért. 
Erre szerencsére nem került sor, 
de ha egyszer azt halljuk, hogy 
Hatvanig áll a dugó a sztrádán, 
ne mindjárt egy nagy balesetre 
gyanakodjunk. (T)

NEMZETKÖZI TÁNCSTÚDIÓ – Dance World Studio International
Szakmailag felkészült öttagú csapatunk célja, hogy a XVI. kerületben a 

tánc minden területét lefedjük, az egészséges életmódot és a rendszeres 
mozgást népszerűsítsük, és mindehhez kellő információval és segítséggel 
szolgáljunk. Reméljük, Ön, illetve gyermeke is megtalálja a leginkább kedvére 
valót, és hamarosan tanítványaink között üdvözölhetjük. Tanfolyamaink az 
alábbi helyszíneken indulnak:

ERZSÉBETLIGETI SZINHÁZ  (Bp. XVI. Hunyadvár u. 43/b) Péntek esti 
felnőtt randevú – Mottó: jön a báli szezon „tánc – illem – etikett 2009/10” 
Megismerheti a klasszikus báli táncok, a latin táncok és a tél táncújdonságait. 
Próbálja ki és hívja meg ismerőseit is, hogy péntek este kellemes klubhan-
gulatban élvezze az igényes társasági élet örömeit. Szeretettel várjuk Önö-
ket minden pénteken 19.30-tól. Információ és jelentkezés: +36-20-9360-554 
– László Attila – a Magyar Táncművészeti Főiskola adjunktusa, az angol, , 
német és osztrák táncpedagógusok szövetségének vizsgázott tanára, több-
szörös magyar bajnok. Zumba fitness – Latin táncos zsírégető óra minden 
hétfőn 19.45-20.45 és kedden 11.00-12.00. Érdeklődni: +36-70-612-9516 
– Fodorné Ferenci Eszter –  táncsport oktató, táncművész;

MLTC SPORTSZÉKHÁZ (Bp. XVI. Bökényföldi út 27.) Nyugdíjas tánc-
klub hétfőnként 14.30-16.30 között a MLTC sportklubban. Információ és je-
lentkezés: helyszínen. Gyermektánc előkészítő tanfolyam 9 éves korig 
minden kedden és csütörtökön (16.00-17.00 4-6 éveseknek, 17.00-18.00 7-9 
éveseknek): tánc előkészítő gimnasztika, klasszikus balett alapok, jazz balett, 
musical részletek, High School Musical koreográfiák, gerinc- és tartás javí-
tó gyakorlatok.  Színpadi fellépések!  Érdeklődni, jelentkezni: +36-70-36-34-
967 – Kis Ildikó táncművész, koreográfus, tánctanár;

NÉRI SZENT FÜLÖP ÁLTALÁNOS ISKOLA (Bp. XVI. Béla u. 23.) Stan-
dard, Latin és formációs táncok, balett, modern-jazz táncoktatás min-
den hétfőn és szerdán (15.45-16.45 általános iskola alsó tagozat; 17.00-18.30 
általános iskola felső tagozat). Versenycsoport: péntekenként 15.30-16.30 
között. Érdeklődni lehet: +36-70-312-1481 – Jegonyan Oxana egyetemi dip-
lomás nemzetközi mester-táncpedagógus, koreográfus, pontozóbíró;

PETŐFI SÁNDOR MŰVELŐDÉSI HÁZ (Csömör, Vörösmarty u.1.) Latin 
táncklub gyerekeknek minden kedden: Táncos körutazás Latin-Amerikától 
Indonéziáig! A világ legszebb táncai és koreográfiái! A latin táncok autentikus 
és verseny változata, videoklip, musical stílusokban (16.30-17.30 általános is-
kola felső tagozat; 17.40-18.40  általános iskola alsó tagozat). Zumba fitness 
– Az európai tánciskolák új sikerformája. Korhatár nélkül mozoghat, szóra-
kozhat aktuális stílusban a latin zene ritmusára minden kedden 18.45-19.45. 
Felnőtt táncklub minden kedden 19.50-20.50. Induló gyermek- és felnőtt 
tanfolyamainkról érdeklődni lehet: +36-70-312-1481 – Jegonyan Oxana 
Táncosainknak hazai és külföldi szerepléseket biztosítunk!

Nyílt nap
a Fa-Házban

Ahogyan lapunk előző szá-
mában már olvashatták, ké-
szül a Fa-Ház, hogy új kö-
zösségi események színtere 
legyen Rákos szentmihályon.
Ennek örömére február 27-én 
nyílt napot tartunk, ahol láto-
gatóink részt vehetnek táncbe-
mutatókon, kézműves és zenei 
foglalkozásokon, és érdekes 
előadásokat hallgathatnak.
A nyílt nap két kiemelt esemé-
nye lesz a jelmezkészítő vetél-
kedőnk és a rajzpályázatunkra 
beérkező munkák kiállítása és 
díjazása. A pályázatok leírását a 
www.helyihirek.hu weboldalon 
olvashatják, illetve telefonon és 
E-mailben is érdeklődhetnek.
Jelmezkészítő vetélkedő:  06-
70-612-9447; nojka85@freemail.
hu
Rajzpályázat: 06-70-612-9516; 
napfeny.mozgasstudio@gmail.
com

A nyílt nap részletes prog-
ramját  következő lapszámunk-
ban közöljük.

Napfény Mozgásstúdió – 
Tánc- és mozgásórák gyerekek-
nek és felnőtteknek; Magánórák; 
Esküvőre felkészítés. Érdeklőd-
ni: 06-70-612-9516; napfeny.
mozgasstudio@gmail.com

Madárfészek Alkotóhely 
– Kézműves és zenei foglalko-
zások gyerekeknek és felnőttek-
nek. Érdeklődni: 06-70-612-9447; 
nojka85@freemail.hu

A www.fa-haz.hu webol-
dal február 15-től érhető el. 
Köszönjük érdeklődésüket!


